
Protokół Nr IX/2024 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 28 listopada 2024 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1200 

Zamknięcie obrad – godz. 1252 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach IX Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecni: 

Radna Dorota Sobczak 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Skarbnik Gminy Marta 

Chłopek oraz inne zaproszone osoby według listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2  

do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak– Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokołowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1200 otworzyła IX Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Dla przypomnienia odczytała proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024 – druk nr 55, 

8.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo  

na lata 2024 – 2032 – druk nr 56, 

8.3. uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji  

dla gminy Wierzchowo  – druk nr 57, 



8.4. uchwała w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie – druk nr 58, 

8.5. uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wierzchowo 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2025 – druk nr 59, 

8.6. uchwała w sprawie opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych gminy 

Wierzchowo – druk nr 60. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad. 

Radni i Wójt Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że Protokół z posiedzenia  

VIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 31 października 2024 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu 

uregulowana została w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła 

żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole, Przewodnicząca Rady uznał przygotowany 

protokół za sporządzony poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z VIII sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy 

Wierzchowo.  

Lista imienna 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara,  

Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Reszta Olaf, Ryder Przemysław,  

Szarzyński Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Sobczak Dorota 



Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 4. 

Ad. 4 

 

Radny Ryszard Borowicz zapytał jakie tematy omawiane były na Konwencie Starosty, 

Burmistrzów i Wójta Powiatu Drawskiego? 

 

Wójt Marek Mikulec powiedział, że podczas Konwentu omawiano propozycję inwestycji, 

które będą realizowane w tej kadencji.  

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik 

nr 3 do nin. protokołu. 

 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 4 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 21 listopada 2024 roku 

odbyło się posiedzenie wspólne Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Ryszard Borowicz – Przewodniczący komisji wiodącej tematycznie tj. Komisji Budżetu  

i Finansów przedstawił informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury, Komisji Rewizyjnej i Komisji Rolnictwa – protokół Komisji Nr 8/2024 z 

dnia 21 listopada 2024 roku, stanowi załącznik nr  4 do nin. protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 5 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

radni złożyli 5 interpelacji: 

 

Interpelacja radnej Katarzyny Kowalczyk: 

„Ze względów bezpieczeństwa, w trosce o komfort życia mieszkańców, a także biorąc  

pod uwagę narastający ruch, oraz aby ograniczyć zbyt dużą prędkość pojazdów zwracam się  

z prośbą o zamontowanie na wjeździe do miejscowości Osiek Drawski radarowego 

wyświetlacza prędkości. 

Kierowcy wjeżdżając do miejscowości nagminnie przekraczają prędkość. Sytuacja jest o tyle 

wyjątkowo niebezpieczna, że wjeżdżają z nadmierną prędkością na jezdnię brukowaną. 

Nawierzchnia ta jest zdecydowanie mniej przyczepna niż nawierzchnia asfaltowa, czego nie 

każdy kierowca jest świadom, co dodatkowo potęguje zagrożenie wypadkowe. Dodatkową 

uciążliwością związaną z nadmierną prędkością pojazdów przejeżdżających przez 

miejscowość jest hałas, oraz wibracje jakie powodują pędzące po bruku auta. Wzmożony ruch 

pieszych, a także uboga infrastruktura drogowa nie poprawiają sytuacji. Szczególną uwagę 

zwracam na miejsce, w którym znajduje się Placówka Wsparcia Dziennego - budynek 

świetlicy wiejskiej, przystanek oraz plac zabaw do których dzieci oraz mieszkańcy muszą się 



przedostać przechodząc przez ruchliwą drogę powiatową. Droga ta widnieje w Wojewódzkiej 

Ewidencji Zabytków w związku z czym nie ma możliwości wymiany nawierzchni 

brukowanej na mniej uciążliwą nawierzchnie asfaltową. W tej sytuacji najlepszym  

i sprawdzonym rozwiązaniem będzie postawienie wyświetlacza prędkości.  

Jak wykazują badania radarowy wyświetlacz prędkości to skuteczne narzędzie, które pomaga 

poprawić bezpieczeństwo na drodze, pozwala na precyzyjne informowanie kierowcy  

o przekroczeniu limitu prędkości. Działa to dyscyplinująco na zdecydowanie większą część 

kierujących, powodując zmniejszenie prędkości. 

Nawiązując do odpowiedzi na interpelacje poprzedniego radnego i zawartej w niej obietnicy 

zwiększenia ilości patroli policyjnych - niestety patrole policyjne wciąż bywają sporadyczne, 

krótkie i niewystarczające. 

Reasumując: radarowy wyświetlacz prędkości jest relatywnie niedrogim urządzeniem 

wpływającym na kierowców, a tym samym na zmniejszoną prędkość poruszających się  

w obrębie miejscowości pojazdów, co z kolei bezpośrednio pozytywnie wpływa zarówno na 

poziom bezpieczeństwa, jak i na komfort życia mieszkańców. 

Wnioskuję o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim potrzeby 

zamontowania w pasie drogowym drogi powiatowej nr 1985Z (na wjeździe do Osieka 

Drawskiego od strony Wierzchowa) radarowego wyświetlacza prędkości. 

 

Interpelacja radnego Olafa Reszty: 

„Zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa 

drogowego na drodze powiatowej nr 1985Z, a konkretnie na zakręcie zlokalizowanym  

w pobliżu kościoła w Żabinku. W miejscu tym widoczność dla kierowców jest znacznie 

ograniczona, co stwarza duże ryzyko kolizji i wypadków drogowych. 

Zakładam, że skutecznym rozwiązaniem problemu byłoby zainstalowanie lustra drogowego 

na tym zakręcie. Tego rodzaju infrastruktura pozwoliłaby kierowcom na lepszą orientację  

w sytuacji drogowej, umożliwiając wcześniejsze dostrzeżenie nadjeżdżających pojazdów. 

Takie lustro szczególnie ułatwiłoby wykonanie manewru skrętu w pobliską drogę kierującą na 

świetlice, a w sezonie letnim na znajdującą się również plaże w Żabinku.” 

 

Interpelacja radnej Doroty Sobczak: 

„W imieniu mieszkańców wsi Otrzep, zwracam się z prośbą o wyznaczenie przejścia  

dla pieszych na drodze powiatowej nr 15 w miejscowości otrzep w okolicy przystanku PKS. 

Obecnie w Otrzepie na ww. drodze nie znajduje się wyznaczone przejście dla pieszych. Małe 

pociechy po wyjściu z autobusu przebiegają przez ulicę gdzie popadnie i tym samym 

stwarzają zagrożenie w ruchu drogowym. 

Wnioskowana przez mieszkańców lokalizacja przejścia znacznie poprawiłoby 

bezpieczeństwo na tym odcinku. Proszę o pozytywne rozpatrzenie ww. prośby.” 

 

Interpelacja Radnego Romana Szarzyńskiego: 

„Zwracam się z prośbą o umieszczenie znaków zakazu wjazdu dla pojazdów ciężarowych  

na drodze nr 387/13 przy OSP Świerczyna. Znajdujący się tam przejazd jest zbyt wąski  

dla samochodów ciężarowych i zagraża uszkodzeniem budynku należącego do Straży.” 

 

Interpelacja Radnego Romana Szarzyńskiego: 

„Zwracam się z prośbą o umieszczenie znaków drogowych ograniczenia prędkości do 40 

km/h w miejscowości Świerczyna przy drodze nr 387/14 na wjeździe od strony miejscowości 

Sośnicy oraz na wjeździe od strony miejscowości Wielboki 

Uzasadniam powyższą prośbę względami bezpieczeństwa mieszkańców m.in, rowerzystów 

oraz pieszych. Przy wjeździe od strony Sośnicy znajduje się cmentarz oraz ogródki działkowe 



bardzo często odwiedzane przez mieszkańców pobliskiego osiedla. Obok cmentarza znajduje 

się również wyjazd z osiedla i Nadleśnictwa jak również przystanek autobusowy. 

Wjeżdżający kierowcy nie dostosowują swojej prędkości, która obowiązuje na terenie 

zabudowanym co stwarza bardzo duże zagrożenie 

 

Na sesji radni złożyli 1 interpelacje. 

 

Interpelacja radnego Ryszarda Borowicza: 

„W sołectwie Sośnica jest droga gminna na działce Nr 260/5.  

Przy tej drodze mieszka 10 rodzin, w których jest 26 osób.  

Droga ta ze względu  z problemem z odprowadzeniem wód opadowych, 

na razie nie jest kwalifikowana do remontu. Część drogi ma odwodnienie. Oczywiście 

obecnie na tą drogę też pada deszcz i gdzieś ta woda odpływa, 

gdzieś tez by odpływał po remoncie. Póki co proszę o wykonanie w pierwszym rzędzie 

usunięcie z pasa drogi  ziemię i trawę przy krawężnikach, które są prawie na całej długości  

drogi, droga będzie przez to szersza. Proszę też o usunięcie zagłębień w bruku choćby tych 

największych, przez co pas ruchu byłby równiejszy.  

Proszę też o podjęcie działań w celu znalezienia miejsca na wody opadowe, 

które nie tak dawno były. 
 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła pkt 7 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024– druk 

nr 55. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr IX/55/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2024 – która 

stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

  

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na rok 2024 – druk nr 55,  

 

Lista imienna 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara,  

Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Reszta Olaf, Ryder Przemysław,  

Szarzyński Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Sobczak Dorota 



 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – druk nr 56. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr IX/56/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – która stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2024 – 2032 – druk nr 56 

 

Lista imienna 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara,  

Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Reszta Olaf, Ryder Przemysław,  

Szarzyński Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Sobczak Dorota 

 

3) projekt uchwały w sprawie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla gminy 

Wierzchowo – – druk nr 57. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr IX/57/2024 w sprawie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla gminy Wierzchowo – druk nr 57 

 

Lista imienna 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara,  

Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Reszta Olaf, Ryder Przemysław,  

Szarzyński Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Sobczak Dorota 

 

4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej 

Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie – druk nr 58,  

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr IX/58/2024 w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej 

Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie  – która stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia 

Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie – druk nr 58 

 



Lista imienna 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara,  

Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Reszta Olaf, Ryder Przemysław,  

Szarzyński Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Sobczak Dorota 

 

5) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wierzchowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2025 – druk nr 59 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr VIII/53/2024 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wierzchowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2025 – która stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Gminy Wierzchowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2025 – druk nr 59 

 

Lista imienna 

ZA (13) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara, Kałandyk Lidia, 

Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, Pawłowicz Bogusław, Reszta Olaf, 

Ryder Przemysław, Sobczak Dorota, Szarzyński Roman 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Czyleko Zbigniew, Mikołajski Radosław 

 

6) projekt uchwały w sprawie uchwała w sprawie opłat za korzystanie z cmentarzy 

komunalnych gminy Wierzchowo – druk nr 60.  

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 9 głosami 

„za” przy 1 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr IX/60/2024 w sprawie opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie opłat za korzystanie z cmentarzy 

komunalnych gminy Wierzchowo – druk nr 60.  

 

ZA (9) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara,  

Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna,  

Pawłowicz Bogusław 



PRZECIW (1) Klonek Jolanta 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Mikołajski Radosław, Reszta Olaf, Ryder Przemysław,  

Szarzyński Roman 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Sobczak Dorota 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak odczytała treść odpowiedzi na interpelacje 

zgłoszone w poprzednim okresie przez radnych: 

 

 

1. Odpowiedź Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego Olafa Reszty 

dotycząca postawienia lustra drogowego w miejscowości Żabinek, informująca  

o przekazaniu interpelacji do Komisji ds. organizacji ruchu na drogach powiatowych  

i gminnych. 

 

2. Odpowiedź Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej Doroty Sobczak  

dotyczącej wycinki drzewa  rosnącego w pasie drogowym w pobliżu posesji  

nr 1 i 2 w nowych Laskach. 

 

3. Odpowiedź Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej Lidii Kałandyk 

dotyczącej wycinki dwóch drzew i wykonania cięć pielęgnacyjnych na niektórych 

drzewach rosnących przy drodze powiatowej w miejscowości Żabin. 

 

4. Odpowiedź Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej Doroty Sobczak 

dotyczącej namalowania przejścia dla pieszych w miejscowości Otrzep w okolicy 

przystanku autobusowego. 

 

5. Odpowiedź Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego Olafa Reszty 

dotycząca postawienia lustra drogowego w miejscowości Żabinek 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Radny Olaf Reszta zaproponował zorganizowanie spotkania radnych, władz gminy, dyrektora 

Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Turystyki z przedstawicielami samorządu 

uczniowskiego wraz z opiekunem i dyrekcjom szkoły. Celem spotkania będzie wyróżnienie 

młodszej społeczności naszej gminy, uznanie ich roli w kształtowaniu lokalnej rzeczywistości 

oraz realizowanie ich pomysłów. 

 

Radna Jolanta Klonek powiedziała, że Rada Gminy Wierzchowo została zaproszona przez 

Dyrekcję Szkoły Podstawowej w Wierzchowie do wspólnego kolędowania w dniu 18 grudnia 

2024 roku. 

 



Wójt Marek Mikulec poinformował, że na stronie Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego pojawił się program infrastruktura domów kultury. W związku z tym 

programem można aplikować o środki dla domów kultury w wysokości od 50 000,00 zł  

do 700 000,00 zł dofinansowane w 80%. Wójt powiedział, że będziemy aplikować o środki. 

Wójt poinformował, że odbędzie się również spotkanie z Dyrektorem Gminnego Ośrodka 

Kultury Sportu i Turystyki   w sprawie ustalenia szczegółów wniosku do programu oraz 

zaprosił radnych do udziału w spotkaniu  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poprosiła o informacje o terminie spotkania.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

pkt 10 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta 

Augustyniak o godz. 1252 zamknęła obrady IX sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

 

   Jolanta Augustyniak 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

……………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


